
                                                                  Zápisnica 

                                       napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                                  konané dňa 15. 3. 2018 

 

Prítomní: 

MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina BRISUDOVÁ, Mgr. 

Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H, Zdeněk PITLIAK,  Zdenko 

R A Č K O, Bc. Ján S K Ý P A L A, Bc. Martina TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka  S O J K O V Á 

 

Ospravedlnení:                     Matej ALBERT, Peter S I T O R 

Primátor:                             Pavel GAVALEC 

Prednosta:                           Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 

Zapisovateľka:                   Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 11 poslancov 

a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Ján KULICH 

                                                                           2. Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Kulich a Mgr. Jánošík?    

11 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

• MUDr. Radovan BANÍK 

• Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

MVDr. Július BALOG 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

11 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

PROGRAM: 

1. Návrh Dodatku č. 4 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  č. 1/2015 (ďalej len VZN) o  

určení výšky dotácie na  prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na rok 2018  

2. Návrh na zmenu rozpočtu RO č. 1 – 12 

3. Predaj pozemkov pre EMKOS s. r. o. 

4. Zámer predaja majetku mesta - knižnica Zelené (stavby s príslušenstvom  a pozemkami ) 

pre M&B stavebno-obchodná s.r.o.  

5. Správy o činnosti komisií za r. 2017 

6. Prenájom nebytových priestorov v mestskej tržnici na Ul. Sklárskej č.765 v Poltári – 

Simona Nosáľová 

7. Odpustenie nájmu v nebytových priestoroch v mestskej tržnici na Ul. sklárskej č.765 

v Poltári – Tomáš Molnár a Eva Dudášová 

8. Správa o výsledkoch kontroly plnenia uznesení mestského zastupiteľstva za rok 2017  

9.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2017  

10. Voľby prísediacich Okresného súdu Lučenec 

11. Schválenie odmien zapisovateľkám ZPOZ 

12. Schválenie odmien za vyhlasovanie v mestskom rozhlase v dňoch pracovného voľna 
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13. R ô z n e - návrhy   

14. Diskusia - interpelácia 

15. Záver 

 

primátor 

-navrhol doplniť program o Zásady participatívneho rozpočtu na r. 2018 

 

Mgr. Brisudová 

-upozornila, že v materiáloch je zle uvedené meno, má byť Elena Dudášová 

-navrhla doplniť nasledovné body: 

1. Rekonštrukcia kúpeľní, toaliet a chodieb v MŠ, Kanadská – predkladá Mgr. Brisudová 

2. ZUŠ – prejednanie Rady školy – predkladá Mgr. Brisudová 

3. Náhrada škody obyvateľom na Ul. podhorskej – predkladá Mgr. Jánošík 

4. Návrh na vyhlásenie výzvy na predloženie cenových ponúk na vyhotovenie GP – predkladá 

Bc. Tóčiková 

5. Návrh na vyhlásenie výzvy na predkladanie cenových ponúk na vyhotovenie GP v mestskej 

časti Zelené – predkladá Bc. Tóčiková 

 

MUDr. Baník 

-nedostal k týmto piatim bodom ani jeden materiál 

-navrhovaný program je vyvesený mesiac a tu dostaneme šesť nových bodov, ktoré menia 

program MsZ. Nevie sa k nim vyjadriť, lebo ich nedostal v predstihu. 

 

MVDr. Balog 

-navrhol hlasovanie o každom bode zvlášť 

 

MUDr. Baník 

-mali by sme dať hlasovať o bodoch, ktoré navrhla Mgr. Brisudová, či ich zaradíme do 

programu 

 

Hlasovanie o bodoch: 

Kto je za to, aby bol do programu zaradený bod: 

Participatívny rozpočet na r. 2018 

11 za                                              - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

Rekonštrukcia kúpeľní, toaliet a chodieb v MŠ, Kanadská – predkladá Mgr. Brisudová 

11 za                                              - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

ZUŠ – prejednanie Rady školy – predkladá Mgr. Brisudová 

10 za                                             - proti                                          1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                                         p. Kulich                

 

Náhrada škody obyvateľom na Ul. podhorskej – predkladá Mgr. Jánošík 

7 za                                             3 proti                                              1 sa zdržal hlasovania 

                                                   MUDr. Baník                                                          p. Kulich                

                                                   Račko 

                                                   MVDr. Balog  
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Návrh na vyhlásenie výzvy na predkladanie cenových ponúk na vyhotovenie GP v mestskej 

časti Zelené – predkladá Bc. Tóčiková 

7 za                                       4 proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

                                              Kulich 

                                              MUDr. Baník 

                                              Račko 

                                             MVDr. Balog 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa MsZ riadilo navrhovaným programom doplneným o nové body? 

11 za                                     - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

 

1. Rekonštrukcia kúpeľní, toaliet a chodieb v MŠ, Kanadská  

Mgr. Brisudová 

-konštatovala, že zaslala dnes poslancom materiály a fotografie. Potom prečítala dôvodovú 

správu, ktorá je prílohou zápisnice. Ak si poslanci pozreli fotografie, musia vedieť, že 

rekonštrukcia MŠ, resp. podláh, je potrebná. Vzhľadom k navýšeniu výdavkovej časti vo 

funkčnej klasifikácii 111 výkon. zákon. orgány ekon. klasifikácia 635 Správa a údržba 

školských budov predložila uznesenie na vyčlenenie 10.000 € z tejto položky, kde je navrhnuté 

celkové navýšenie na 104.000 €. Okrem p. Račka a Alberta pozná túto MŠ, lebo tam vodí 

dieťa. Bola sa pozrieť, ako vyzerá kúpeľňa. Na podlahe je linoleum z r. 1983. Je roztrhané 

a deti sa o to potkýnajú. Hrozí nebezpečie úrazu. Sú zdokumentované prahy, kde trčí železo. 

Dieťa môže spadnúť a poraniť sa. Úlohou poslancov je vytvoriť také priestory a materiálne 

podmienky, aby sa deti mohli cítiť bezpečne. O to, aby vyzeral exteriér tejto MŠ tak, ako 

vyzerá, sa postarali rodičia. Bola tam osobne, boli niektorí poslanci a súčasne rodičia. 

Zabezpečili drevo, ponatierali. Stojí tam altánok, ktorý postavili rodičia z participatívneho 

rozpočtu. Po schválení 104.000, 10.000 € nie je vysoká suma a konzultovala to s rodičmi, 

s vedením MŠ. Rodičia sú ochotní pomôcť. Potom prečítala návrh na uznesenie: 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 
finančné prostriedky v sume 10 000.- eur na rekonštrukciu kúpeľní, toaliet a chodieb v 

Materskej škole Kanadská 19 v Poltári. 

 

p. Račko 

-či nie je potrebné najskôr urobiť cenové ponuky a potom odsúhlasiť. Je za, len aby sme sa 

potom k tomu znova nevracali. 

 

Mgr. Brisudová 

-keď schválime sumu, nech dajú cenové ponuky s tým, že možno aj rodičia prispejú 

 

MUDr. Baník 

-keď je to také zlé od r.1983, prečo nemohli materiály dostať pred zasadnutím 1. 3. a prečo jej 

tento stav ako viceprimátorke nevadil v minulom volebnom období. Mohli sme o tom 

diskutovať pripravene. Nie je proti tomu. 
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Mgr. Brisudová 

-ktokoľvek môže dať, keď pociťuje, že je to akútne. O problémy v školstve sa zaujíma 

dlhodobo. Keď ju p. primátor z Rady školy na MŠ, sklárska dostal, tak sa začala zaujímať 

o problematiku MŠ, ktorú navštevuje jej dieťa a o ZUŠ. Primátor mal zvolať MsZ v mesiaci 

február, nezasadala MsR. Ona môže predložiť materiály na zasadnutie MsZ. 

 

MUDr. Baník 

-keď mala požiadavku pripravenú, mohla poslať. Nehovorí, že požiadavka nie je oprávnená. 

 

Mgr. Brisudová 

-MUDr. Baník požiadal o financie pre šport na autobus a nemala problém zdvihnúť ruku. 

 

MUDr. Baník 

-bolo to  mimoriadne RO. Bol to nedoplatok p. Skýpalu za r. 2016. 

 

Bc. Skýpala 

-nevie o tom, žeby on konkrétne mal dlh voči p. Jackuliakovi. Štatutár bol p. Bukovský. 

 

Mgr. Jánošík 

-treba odsúhlasiť navrhnutý balík peňazí a nech sa do toho vmestia 

 

primátor 

-deťom treba dať 

 

p. Štrbová 

-tieto veci treba nazvať bežná údržba, obnova, oprava, aby to slovo rekonštrukcia 

nefigurovalo 

 

UZNESENIE  č. 165/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 
finančné prostriedky v sume 10 000.- eur na opravu kúpeľní, toaliet a chodieb v Materskej 

škole Kanadská 19 v Poltári. 

 

Hlasovanie: 

11 za                                     - proti                                  - sa zdržal hlasovania 

                                                                                          Albert, Sitor neprítomní 

 

2. ZUŠ – prejednanie Rady školy  

Mgr. Brisudová 

-členovia Rady školy Bc. Tóčiková, Kamas, MVDr. Balog a ona na základe zasadnutia z 12. 3. 

2018 predkladajú návrh na prijatie uznesenia v zmysle zápisnice. Príloha je zápisnica z rady 

školy. 

Ako ZUŠ vedie Mgr. Slebodníková, tak prosperuje, získala množstvo ocenení. Počet žiakov 

vzrástol do takej miery, že riaditeľka potrebuje ďalšie priestory na výuku. P. riaditeľka ich 

oboznámila aj s problémom zatekania do týchto priestorov, ktoré patria BBSK. V zimnom 

období došlo k oprave strechy na budove. Oprava trvala pár dní, potom sa strecha prikryla  
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a do priestorov začalo zatekať. Riaditeľka upozornila kompetentných. Nedošlo k náprave. 

Obrátila sa na ňu a MUDr. Baníkovú. V tom čase bol na návšteve predseda BBSK, poprosila 

ho, aby sa išiel pozrieť do priestorov, ktoré patria BBSK. Po návšteve sa strecha lepšie 

zakryla. Výtvarný ateliér bol presťahovaný do zborovne. VÚC vlastní aj bývalú budovu 

katastra. Podporuje návrh, aby mesto vstúpilo do jednania s VÚC ohľadom budovy za sumu 

1 €, aby mohla byť poskytnutá ZUŠ. Ak by sme v tejto budove chceli zriadiť domov 

dôchodcov, nebolo by to výhodné. Problém je umiestnenie stavby. /trať, hlavná cesta/ 

-ZUŠ nedostala ročné zúčtovanie za energie. Financie za energie vzrástli. Boli zhrození nad 

m3 vody ročne. Chceli by vidieť vyúčtovanie. 

-riaditeľ priniesol prípis, aby si zabezpečili kontajnery na vývoz PDO. Od správcu budovy 

v nájomnej zmluve je, že služby zabezpečuje v rámci mesačného nájmu. 

Potom predložila návrh na uznesenie, ktorý je prílohou zápisnice. 

 

primátor 

-už v decembri sme rozbehli za domov dôchodcov, 80 ľudí nevieme umiestniť. Pripravujú sa 

projekty, bude to platené z akčného plánu, aj projekty. Mesto sa nebude podieľať finančne. P. 

riaditeľka ak chce niečo jednať, má prísť, on p. Zdechovana zavolá. Ročné zúčtovanie môže 

preveriť HK. 

 

MUDr. Baník 

-prečo sme už dávno nežiadali ročné zúčtovanie. K bodu l, vie o jednaniach, ktoré prebiehajú 

pol roka. Ak sa niekomu podarí vybaviť za 1 €, tak to bude primátor,  MUDr. Baníková 

a poslanci VÚC, nikto z nás ostatných, pretože sa o tom jedná už dávno. Ak prejde 

delimitačne, bude to účelovo viazaná budova. Predpokladom je DSS. Niekedy vyťahovať 

takúto vec na iný zámer, môže v konečnom dôsledku našej snahe poškodiť. Je rád, že v r. 2010 

nás p. riaditeľka presvedčila, aby sme túto školu zobrali pod svoju pôsobnosť. Stále školu 

chválime. Hľadajme riešenia. Vieme, čo ZUŠ robí, v akých je priestoroch, vieme, že sa 

rozširuje. Snažme sa postupovať iným spôsobom, ako vyvolávaním napätia. 

 

Bc. Tóčiková 

-napätie vyvolal p. Zdechovan. Porovnala spotrebu vody v ZUŠ a v pizzérii. Nemal by p. 

Zdechovan dať vyúčtovanie na mesto? 

 

p. Štrbová 

-áno mal. V r. 2011 ho prvý krát žiadala, aby vyúčtovanie dal, aj ďalší rok, ale vyúčtovanie 

nedostala. 

 

Bc. Tóčiková 

-že sa robí PD je nová informácia. Dva týždne dozadu na stretnutí s p. Lunterom, kde riešili 

situáciu, bol prizvaný aj p. Zdechovan a neprišiel. Ani predseda, ani právnička nemali 

informáciu o tom, že sú nejaké kroky ohľadom mesta, že vyvíja aktivitu, žeby chcelo budovu 

získať. Bol by nás na to upozornil. 

 

primátor 

-dva krát bol na jednaní od januára. Ktovie, či vedel, že sa jedná o tú istú budovu. 
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Bc. Tóčiková 

-aj z ekonomického hľadiska by bolo výhodnejšie, aby sa domov staval na zelenej lúke. Sú 

tvrdé hygienické normy. Vybudovať čisto nový bezbariérový domov dôchodcov je omnoho 

jednoduchšie. 

 

primátor 

-v rámci okresu sme hľadali priestory od minulého roka. Zavolali sme si p. Zdechovana a on 

povedal, že teoreticky to tam môže byť. 

 

Bc. Tóčiková 

-p. Šmatlíková povedala, že financie z akčného plánu sú určené aj na výstavbu čisto novej 

budovy. Prečo sme nenašli voľnú plochu, kde by sme mohli domov dôchodcov umiestniť s tým, 

že nepostačujúce kapacity by sme mohli pristavovať. 

 

primátor 

-keby sa bol zmenil ÚP, mohol byť aj v IT. Nemáme pozemky. 

 

p. Kamas 

-to je dobrý nápad presunúť ZUŠ do tej budovy. Je tam problém s hlukom. Možno aj my to 

vieme vybaviť za 1 €. 

 

MUDr. Baník 

-bude to vyhlásené za prebytkový majetok. Už sa nám predtým podarilo získať majetok VÚC 

za 1 €. DSS vznikol preto., že je to jedna z agend, ktoré vedenie okolo p. Luntera má vo 

svojom volebnom programe a majú to viacerí poslanci. Možno sa bude dať, že zmeníme 

stratégiu žiadosti a budeme budovu žiadať za účelom ZUŠ. Ale robíme to po funuse. 

 

Bc. Tóčiková 

-prečo sa nedalo na vedomie poslancom, že sa robí PD 

 

Mgr. Sojková 

-chcela vedieť, či je oficiálna žiadosť na VÚC 

 

primátor 

-áno 

 

Mgr. Brisudová 

-nápad výstavby domova dôchodcov je dobrý, zahlasovala by za DSS, ale nie je za to, aby to 

bolo v tejto budove. Priestor v tejto budove je nevyhovujúci. Nájdime iný priestor, tento je 

nevhodný pre starých ľudí. 

 

primátor 

-nenašli sme v celom okrese budovu 

 

Bc. Skýpala 

-Ardis má pozemok za školou 
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primátor 

-podľa jeho názoru aj budova sklární nikdy nebude slúžiť pre administratívnu budovu. 

Najlepšie by bolo, keby boli samostatne.  

  

Bc. Tóčiková 

-chodia deti aj vlakom, skláreň je zlá varianta. 

Teraz už vieme, z čoho by bol DSS financovaný. Akčný plán nezahŕňa celé financovanie. 

1.000.000 bolo z eurofondov a zostalo v hre 800.000. 

 

primátor 

-všetci starostovia hľadajú z regionálneho príspevku 

 

MVDr. Balog 

-či by sme nepoverili HK ohľadom vyúčtovania 

 

hlavný kontrolór 

-nevie, aký dosah má na VÚC. To sú ich vyúčtovania. 

 

MVDr. Balog 

-mesto by dalo žiadosť 

 

Mgr. Brisudová 

-žiadosť by mala ísť z mesta, vyúčtovaním by sa mala zaoberať p. Štrbová s riaditeľkou 

 

Bc. Tóčiková 

-či viceprimátor vedel, že tam má byť domov dôchodcov 

 

MVDr. Balog 

-nie 

 

p. Štrbová 

-ZUŠ je samostatný právny subjekt, mala by sa tým zaoberať ekonómka ZUŠ 

 

Mgr. Slebodníková 

-ZUŠ mala v r. 2004 - 200 žiakov, 11 zamestnancov 

                  v r. 2018 – 486 žiakov, 24 zamestnancov. 

Už 4 – 5 rokov avizujú, že nemajú kde učiť. Mali prisľúbené priestory po ŽP. To, čo 

vybudovali za 13 rokov je šťastná, ale nemajú ešte veľa vecí. Keďže nie sú majiteľmi budovy, 

nemôžu ísť do projektov. Sú najväčšou školou v okrese a majú len jeden a pol poschodia. 

Potom citovala list od p. riaditeľa Zdechovana. 

Nedostatok priestorov ZUŠ, by mal riešiť jej zriaďovateľ. 

Jednania boli v novembri, keď prejednávali za rozpočet a už vtedy hovorila primátorovi, aby 

išli preč, že nemajú podmienky, zvyšujú sa náklady na energie, poďme do tejto budovy. Boli 

by tam minimálne úpravy. 

Ohľadom vyúčtovania si urobila takú analýzu sama. Porovnávala energie so ZŠ, Ul. školská. 

Mrzí ju, že komunikácia smeruje skôr k spojenej škole ako k ZUŠ.  Dozvedela sa, že sa robia 

kroky o ZUŠ bez ZUŠ. Už v januári mohli povedať o budove, na sedení. 
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Nie je to jej osobný spor s riaditeľom. Ak je problém, napíše email, alebo ide za ním osobne. 

 

primátor 

-Ty by si mala s ním podpísať zmluvu, my o tom ani nevieme, čo je medzi Vami. My by sme 

mali hľadať, ako Ti pomôcť, ale nie o tejto budove. 

 

 p. Kamas 

-aby ZUŠ nebola sponzorom pre firmy, ktoré sú tam 

 

Mgr. Slebodníková 

-je tam 9 subjektov. Nevie, ani za čo platí. 

 

p. Kulich 

-keby sme budovu dostali, aj tak by ju vykurovali oni. 

 

Mgr. Slebodníková 

-tam sú hodiny 

 

UZNESENIE  č. 166/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

ŽIADA 

          mesto Poltár ako zriaďovateľa  Základnej umeleckej školy 

 

• požiadať o  odpredaj  budovy Spojenej školy (bývalý kataster) s. č. 289 na C KN p. č. 

2343/2  ZP o  výmere 576 m2 za 1 € Banskobystrický samosprávny kraj za účelom 

využitia priestorov pre Základnú umeleckú školu v Poltári 

      

• písomne vyzvať správcu budovy Spojenej školy v Poltári o predloženie ročného 

vyúčtovania energií za rok 2017, akým percentom sa Základná umelecká škola v 

Poltári podieľa na celkových nákladoch energií a služieb (odpad) v budove internátu 

Spojenej školy Poltár, vzhľadom k tomu, že v budove internátu sídli 9 subjektov 

         

• na základe predloženej žiadosti riaditeľky ZUŠ v Poltári odpovedať Spojenej škole v 

Poltári v zmysle platnej nájomnej zmluvy na výzvu na zabezpečenie vývozu odpadu zo 

dňa 6. 3. 2018  (mesto Poltár a Spojená škola v Poltári majú priamy zmluvný vzťah, 

nakladanie a vývoz odpadu je súčasťou zmluvy 

 

Hlasovanie: 

10 za                                 - proti                                     1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                                         Kulich 

 

3. Náhrada škody obyvateľom na Ul. podhorskej – predkladá Mgr. Jánošík 

Mgr. Jánošík 

-predložil dôvodovú správu a návrh na uznesenie 

 

primátor 

-keď bude dokázané, kým bola spôsobená škoda, tak len vtedy preplatíme, lebo zatiaľ 

nevieme, kým bola spôsobená a že si medzi sebou spravili, čo si spravili, mesto má doplácať? 
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Mgr. Jánošík 

-robila sa kanalizácia na Partizánskej, Pionierskej, Družby. O Ul. podhorskej sa len hovorilo. 

Keby sa bola urobila, nevznikli by škody. Konečným riešením by bola kanalizácia. Treba 

rokovať s ľuďmi, ktorí nepodpísali. 

 

primátor 

-kým nemáš súhlas od vlastníka, na jeho pozemok nemôžeš vstúpiť. Kým sa nedohodnú, 

darmo budeme dávať projekty. Niekoľko krát musel projektant meniť a ani s tým nie sú 

spokojní. Vyzývame ich vždy. 

 

p. Kamas 

-tieto položky vyplaťme, čo žiadajú 

 

MVDr. Balog 

-oni si vybudovali vodovodnú prípojku a šachtu. A keď Ty chceš preplatiť, tak to bude 

mestské? To sa zo zákona nedá.  

 

p. Kamas 

-vzdajme sa poslaneckých odmien a dajme im 

 

Mgr. Brisudová 

-je to povinnosť mesta § 4, ods. 3 Zákona o obecnom zriadení sa postarať. My máme 

povinnosť robiť kanalizáciu. Keby niekto z nás mal studňu na vlastnom pozemku a používal 

vodu ako pitnú, zrazu by tam mal exkrementy a niekto iný to zapríčinil, nemá tam kanalizáciu, 

nebol by nadšený. 

Ďalší problém je komunikačná bariéra medzi MsÚ a niektorými občanmi. Keď boli na 

Podhorskej ul., nemala pocit, žeby občania nedôverovali poslancom. Oni nedôverujú mestu. 

Odpísať, aby si refundovali náklady u p. Lehockého, neprináleží mestu. Lehocký má svoje 

povinnosti a práva, ktoré si on v rámci toho dokáže riešiť. My ich nemáme rozdeľovať, ale 

spájať. P. Lehocký nevidel pomocnú ruku, ktorú by sme podali jemu. Týmto materiálom sme 

sa rozhodli preplatiť preto, že nemali vybudovanú kanalizáciu. Má studňu a nemôže ju 

využívať.  

 

MUDr. Baník 

-problematika začala vo II./2007. Už vtedy sa niekoľko krát zmenila PD. Niekoľko ročný 

problém vyvrcholil koncom minulého roka. Sú rôzne riešenia, ako domáce čističky, ale sú 

zložitá vec. Sme schopní to riešiť úverom, keď nie sú výzvy. Nezávidí občanom. Aj jeho v r. 

2006 a 2007 vytopilo. Vyriešil si to sám. Spustíme lavínu dôvodov, pre ktoré občania budú 

žiadať odškodnenie. Racionálne sa k tomu postavme a intenzívne pracujme na kanalizácii. 

Vráťme sa k rôznym riešeniam, buď čistička, alebo úver. 

 

Bc. Tóčiková 

-túto situáciu zapríčinilo mesto, preto by sme ich mali odškodniť. Napr. p. Benediktyovi sme 

urobili plot za 3.500 €. Pretože my sme to zapríčinili. Mesto nevybudovalo kanalizáciu 

Navrhla doplniť správu o 25 vlastníkov, ktorí  s tým nesúhlasia. Stavebné oddelenie nech 

menovite napíše a tiež o akú dĺžku sa jedná a aká je predpokladaná dimenzia, z ktorej by mala 

byť vybudovaná kanalizácia. 
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p. Štefančík 

-škoda bola spôsobená nečinnosťou. Nejde o to, že sa znehodnotili studne. Jedná sa o eko-

logickú haváriu. Exkrementy sa dostali do spodných vôd. Mesto malo robiť hneď opatrenia na 

vyčistenie studní, aby sa zamedzilo ďalšiemu šíreniu. Stále ste sa odvolávali na p. Lehockého, 

že nepovolí vstup na pozemok. P. Lehocký povedal, že ak bude nahradená škoda, povolí vstup. 

Domáce čističky by bolo rýchlejšie riešenie. Sú potiaže dostať sa k prečerpávačke cez 

Poltaricu. To by odpadlo. Bolo by treba dobudovať dažďovú kanalizáciu, lebo aj z čističky 

môže ísť do vodného toku. 

26.500 je faktúra za prevedenie prác. Zisťoval, koľko stojí materiál. Jedna „tristovka“ rúra 

75 € na Fiľakovskej ceste. Jedná sa o 130 m. Skruže v Opatovej 40 – 45 €/ks, prirátať 

dopravu, výkop, zemné práce. Toto mohol robiť živnostník z Poltára. 7.000 – 8.000 by bolo 

maximálne stálo. Poslanci mali možnosť vidieť výsledky rozborov. Na Továrenskej ul. tiež 

nechcú dvaja podpísať vstup na pozemok. Tam budú väčšie problémy. 

 

Ing. Cifraničová 

-plot Benediktyovcom sme robili, lebo boli zápisy, keď sa robila stavba. Nechcel púšťať na 

pozemok, že ak sa niečo stane, budeme musieť dať do poriadku. 

 

Uznesenie č.167/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

úhradu  škody  uplatnenej  náhrady škody  v celkovej sume 1526,10.- Eur  nasledovne: 

-  z  rozpočtu  mesta Poltár 

01.11. Mestská   samospráva 

Položka :  642 – transfery jednotlivcom a neziskovým  právnickým osobám 

- Dušan Lehocký rod. Lehocký, nar. 9.4.1979 a manželka Mária Lehocká rod. Rončáková, nar. 

17.5.1978, Podhorská 475/27, Poltár   - suma  360,13.- Eur / náklady na vybudovanie 

vodovodnej prípojky  výkopové  práce 180.- Eur a pripojenie StVPS – 180,13.- Eur / 

 

- Alica  Kacianová rod. Lehocká, nar. 22.12.1955 a manžel Ondrej  Kacian, nar. 26.8.1954, 

Podhorská  č. 374/28, Poltár,  - suma 435.- Eur /  nákup  odvlhčovača – 200.- Eur a  čerpadlo  

- 235.- Eur / 

 

 - Mária Cabanová rod. Adamove, nar. 4.11.1952,  Podhorská 379/32, Poltár   - suma 

390,97.- Eur  /  náklady na vybudovanie vodovodnej prípojky   materiál 204,60.- Eur a 

pripojenie StVPS – 186,37.- Eur / 

   

 

- Milan Nociar, nar. 19.10.1961, Podhorská  573/22, Poltár  - suma 340.- Eur  / pripojenie 

StVPS – 180.- Eur a vodomerná  šachta, 160.- Eur / 

 

5 za                                         - proti                                     4 sa zdržali hlasovania 

Pitliak                                                                                     MUDr. Baník 

Bc. Tóčiková                                                                          MVDr. Balog 

Mgr. Jánošík                                                                          Račko   

Kamas                                                                                   Kulich 

Mgr. Brisudová 
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4. Návrh na vyhlásenie výzvy na predloženie cenových ponúk na vyhotovenie GP  

Bc. Tóčiková 

-p. Majchút 17. 1. poslal email, zastupoval bytovku 694. Žiada o podporu, lebo majú 

neúnosnú situáciu s parkovaním. Je to nepostačujúce, pristavil sa bytový dom „W“. Poslanci 

zvolali stretnutie s občanmi. Hľadali riešenia. 2 parkovacie miesta zaberajú smetné koše. 

Navrhla presunúť ich na čelá „málinského činžiaka“ a „sociálneho činžiaka“. Požiadali aj 

o kuka nádoby na separovaný zber. Bolo by vhodné vytvoriť parkovacie miesta za kotolňou, 

urobiť GP. 

Potom prečítala návrh na uznesenie, ktorý je prílohou zápisnice. 

 

primátor 

-poslanci nie sú oprávnení konať v mene obce, ani zadávať zamestnancom akékoľvek 

požiadavky na vypracovanie materiálov 

 

Ing. Cifraničová 

-parkovisko sa rieši úplne iným spôsobom, ako navrhujete. GP nie je potrebný. Pri kotolni je 

problém s ľuďmi z „W“, ktorí majú obývačku na prízemí. Preto je tam kameň. 

 

Bc. Tóčiková 

-vysadili by sme tam kríky, ľudia tam aj tak parkujú. Žiadame mesto, aby vypracoval PD 

a potom vybudovať parkovacie miesta. 

 

p. Kamas 

-treba zistiť, kto je proti. Urobme vyhradené platené miesto pre toho, kto tam má balkón za 5 

– 10 € mesačne. 

 

Mgr. Jánošík 

-nech pracovník p. Kudlák zapíše značky, ktoré nepatria občanom mesta, firemné autá, 

pohrebná služba, SBS. Parkovisko majú využívať iba naši občania. 

 

Bc. Tóčiková 

-buďme radi, že ľudia pracujú a prídu na firemnom aute domov 

 

prednosta 

-to, čo máme rozpracované, nech sa spojí s nápadom Bc. Tóčikovej. My sme to riešili, aby 

boli spokojní. 

 

p. Kulich 

-od r. 2004 každá budova musí mať nástupnú plochu pre hasičov. Ak urobíme parkovanie tak, 

ako ste navrhli, nástupná plocha bude parkovacia. 

 

Mgr. Brisudová 

-keď sa stavalo „W“ nemyslelo sa na parkovanie. Ľudia parkujú na parkovisku, ktoré bolo 

pričlenené k bl. „V“. Prízemný byt zboku s tým nesúhlasí. Obyvatelia bl. „V“ navrhli tak, ako 

povedala p. Tóčiková. Nelogické sú kontajnery na kraji parkoviska. Treba vyjsť v ústrety 

ľuďom a vyznačiť státie popri chodníku pri bl. „V“. 
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prednosta 

-treba kolmé oproti seba, zrkadlovo. Ešte sme rozmýšľali, že sú tam stĺpy VO, či ich preložiť, 

niekde sú v parkoviskách. 

 

primátor 

-začneme okolo toho robiť, keď sa vyčasí 

 

Bc. Tóčiková 

-prečítala znovu návrh na uznesenie 

 

p. Račko 

-všade, kde sú koľaje, by malo byť parkovanie 

 

p. Kamas 

-občania chcú mať istotu, že kedykoľvek zaparkujú. Nechce, aby mali spoplatnené všetci. 

Oslovil ho p. Čonka. 

 

UZNESENIE  č. 168/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

ŽIADA 

a/ Mesto Poltár zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie 

parkovacích miest na C KN p. č. 2237/1 a to v časti za kotolňou bytového domu s. č. 694 – 

blok V a pripraviť realizáciu stavby za účasti Mestského podniku služieb a realizáciu 

parkovacích miest 

b/ Mesto Poltár zabezpečiť pre vlastníkov bytov bytového domu s. č. 694 – blok V  

kontajnery na separovaný zber papiera a skla 

c/ Mesto Poltár uvoľniť parkovacie miesta, ktoré sú obsadené kontajnermi bytového domu 

W/711 a premiestniť ich k bl. W/711 

 

Hlasovanie: 

9 za                                                   - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

/Pitliak, Bc. Tóčiková, Mgr. Jánošík, Kamas, Račko, MVDr. Balog, Kulich, Mgr. Brisudová, 

MUDr. Baník/ 

  

5. Návrh na vyhlásenie výzvy na predkladanie cenových ponúk na vyhotovenie GP 

v mestskej časti Zelené 

p. Pitliak 

-je tu žiadosť občanov mestskej časti Zelené o odkúpenie pozemku za zbernými surovinami. 

Mesto sa o tento pozemok nestará. 

 

Ing. Cifraničová 

-primátor má pripravenú odpoveď týmto obyvateľom. Tento pozemok nie je určený na bytovú 

výstavbu. To je presne to, čo bolo v ÚP a ktoré ste neschválili. Rodinné domy tam nemôžu byť 

vybudované. Ani cez verejnú obchodnú súťaž.  

 

p. Pitliak 

-bola tam petícia, aby sa postavila bytovka. Bolo by tam 8 -9 parciel. Je tam bodrel po IT. Ide 

sa proti záujmom občanov. Bude trvať na tom, aby mesto dalo pozemok do stavu, aby nerobil 

hanbu. 
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prednosta 

-klamete, keď ste povedali, že mesto je proti tomu, aby si ľudia kúpili pozemky. Pred 

mesiacom boli tieto isté pozemky zarátané do zmeny ÚP. Keby bol prešiel, dnes nie je 

problém, ale nie konkrétne ľuďom. Podľa zásad hospodárenia mesta, nemôžu to kúpiť 

konkrétni ľudia, ale musí byť daný do verejnej obchodnej súťaže, ktorej sa mohli zúčastniť. 

Mesto nie je proti tomu, aby tam niekto staval domy. Nebola petícia proti výstavbe bytovky. 

Nájdite spôsob, ako môžeme pozemky predať. 

 

Bc. Tóčiková 

-p. Srniš navrhol, aby sa celý areál IT rozparceloval. P. Brisudová povedala, že akoby náhle 

prišli parcely do vlastníctva jednotlivých ľudí, poslanci jednohlasne zdvihnú ruku za zmenu 

ÚP. Rozparcelujme, vyhlásme verejnú obchodnú súťaž a kým sa bude vyhlasovať, my dáme 

uznesenie, prísľub, že po prevedení pozemkov na fyzické osoby, poslanci odsúhlasia zmenu 

časti ÚP, ktorá patrí mestu a kde sa tieto parcely nachádzajú. 

 

prednosta 

-či je technicky možné vyčleniť časť ÚP, treba to preveriť 

 

p. Pitliak 

-prečítal dôvodovú správu a návrh na uznesenie, ktoré je prílohou zápisnice 

 

Ing. Cifraničová 

-nemáme spracovanú štúdiu, kde má byť chodník, cesta, koľko tam chceme domov a ako 

zaparkovať. Museli by sme ísť do štúdie. 

 

Ing. Cifranič 

-zmení sa ÚP, urobí sa štúdia, urobia sa projekty. Pozemky sa predajú ľuďom. Človek si kúpi 

pozemok. Zamietli ste ÚP, nejde riešiť prečo. 

Tu sa ide na to odzadu. 

Najprv rozparcelovať a urobiť súťaž. Nejdeme robiť priamy predaj, my ideme od nich čakať, 

že sa idú biť o pozemok, ktorý musíte vy schváliť, zmenu ÚP. Vy chcete, aby čakali, že 

schválite zmenu ÚP, siete, cesty a až potom môžu stavať. Môže to trvať pol roka, aj 10 rokov. 

A teraz sa majú biť o pozemok, ktorý možno bude ich. Ideme na to odzadu. 

 

Bc. Tóčiková 

-navrhla pripraviť zmenu ÚP iba mestské parcely s tým že to bude určené na výstavbu 

rodinných domov. My sme chceli zabrániť tomu, aby si IT robili tam to, čo budú chcieť, lebo 

obyvatelia Zeleného s tým nesúhlasili, aby si robili, čo chcú. 

 

prednosta 

-keby IT teraz súhlasili, že tam budú iba rodinné domy, ste ochotní podporiť návrh? 

 

Bc. Tóčiková 

-áno 

 

MUDr. Baník 

-na stretnutí povedal p. Srniš predsedovi predstavenstva, či sú ochotní predať na rodinné 

domy. On povedal, že áno. Znovu oslovme IT, projekt je pripravený, v našom ÚP bude  



-14- 

zaviazané, že to budú rodinné domy a môžeme urobiť štúdiu. Okamžite sme povinní urobiť  

prístupovú cestu, inžinierske siete. Spravme to na celú plochu, ktorá tam vznikne. 

 

Bc. Tóčiková 

-či vyvinuli IT myšlienku, my nemôžeme na nich čakať. Treba vyzvať IT, dať im dva týždne, ak 

nie, nech mesto robí na svojej parcele. 

 

prednosta 

-IT dali urobiť zmenu ÚP na ich náklady.  Ťažko predpokladať, žeby dali pre mesto, keby sme 

ich obišli. Rýchlejšie by bolo, keby sa im toto navrhlo. Ak to vieme použiť, bude to rýchlejšie. 

 

Bc. Tóčiková 

-dajme im ultimátum dva týždne a dajme vypracovať nový ÚP, kde bude riešené. Nikto nemal 

ani šajnu, že sa jedná o zmenu ÚP aj na mestskej parcele. Nebola informovanosť.  

Môžeme stiahnuť bod, oslovíme listom IT, nech sa oficiálne vyjadria, či do toho idú. My 

trváme na tom, že sa bude jednať o rodinné domy.  

 

Mgr. Brisudová 

-odpoveď chceme pred MsZ 

 

prednosta 

-a zistiť, či budeme vedieť využiť zmenu ÚP, technické veci 

 

UZNESENIE  č. 169/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SÚHLASÍ, 

aby bol stiahnutý z rokovania MsZ bod : Návrh na vyhlásenie výzvy na predkladanie 

cenových ponúk na vyhotovenie geometrického plánu 

 

Hlasovanie: 

8 za                                                     - proti                                             1 sa zdržal 

                                                                                                                   Mgr. Jánošík 

6. Návrh Dodatku č. 4 k  Všeobecne  záväznému  nariadeniu  č. 1/2015 (ďalej len VZN) o  

určení výšky dotácie na  prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na rok 2018  

prednosta 

-návrh bol prejednaný so ZŠ, MŠ. Všetky požiadavky boli zapracované. Školská komisia 

odporúča návrh schváliť. 

 

UZNESENIE  č. 170/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Dodatok č.4 k VZN č. 1/2015 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na rok 2018 

 

Hlasovanie: 

9 za                                                      - proti                                      - sa zdržal hlasovania 

/Pitliak, Bc. Tóčiková, Mgr. Jánošík, Kamas, Račko, MVDr. Balog, Kulich, Mgr. Brisudová, 

MUDr. Baník/ 
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7. Návrh na zmenu rozpočtu RO č. 1 – 12 

RO č. 1 

prednosta 

-údržba školských budov, presun finančných prostriedkov tak, ako to bolo dnes schvaľované. 

Tých 10.000, ktoré boli schvaľované na MŠ, kanadská, ako keby už bolo z tohto RO, kde sa 

celkovo navýši množstvo finančných prostriedkov na údržbu školských budov. Vzdelávanie 

nech vás nemýli. Je to dorovnanie na požiadavku vlaňajšieho roku, keby sa niečo zmenilo, nie 

je problém navýšiť. 

 

Mgr. Brisudová 

-vzhľadom k tomu, že sme navyšovali na 104.000 nemá k tomu nič. Chcela vedieť, či máme 

plán, kde ich chceme využiť. Školská komisia nech predloží, ktoré školy v akom objeme by sa 

mali rekonštruovať, kde budú použité finančné prostriedky v r. 2018. 

 

UZNESENIE  č. 171/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

- Dane z príjmov      34 000,00 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1  Výkonné a zákonodarné orgány  

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 635 Správa a údržba školských budov   44 000,00 

- 642 Záujmové vzdelávanie             - 10 000,00 

 

8 za                                                - proti                                  - sa zdržal hlasovania 

/Bc. Tóčiková, Mgr. Jánošík, Kamas, Račko, MVDr. Balog, Kulich, Mgr. Brisudová, 

MUDr. Baník/ 

 

UZNESENIE  č. 172/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č.  

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

 



-16- 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 223        Suma 

- Stravné ŠJ pri ZŠ Slobody     35 000,00 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.6.0  Vedľajšie služby v školstve  (Školská jedáleň) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 633 Materiál (potraviny)       35 000,0 

 

RO č. 3 

UZNESENIE  č. 173/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov      7 283,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou (MŠ 

Kanadská) 

Ekon. klasifikácia           Suma 

• 610 Mzdy          5 233,00 

• 620 Odvody        1 828,00  

• 633 Materiál             222,00 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 
UZNESENIE  č. 174/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov      29 927,00 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou (MŠ Sklárska) 

Ekon. klasifikácia           Suma 

• 610 Mzdy          8 659,00 

• 620 Odvody        3 026,00 

• 632 Energie           600,00  

• 633 Materiál          5 502,00 

• 635 Opravy      11 650,00 

• 637 Služby           490,00 

 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 175/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov      1 167,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.5.0  Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne  (ŠKD ZŠ Slobody) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 633 Materiál         1 140,00 

• 620 Odvody            27,00 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 176/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov      3 352,00 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.6.0  Vedľajšie služby v školstve  (Školská jedáleň pri ZŠ Slobody) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 610 Mzdy         2 338,00 

• 620 Odvody          817,00 

• 635 Bežná údržba         197,00 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 177/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov     4 976,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.8.0  Vzdelávanie inde neklasifikované  (CVČ ZŠ Slobody) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 632 Energie          2 500,00 

• 633 Materiál                   1 476,00 

• 635 Opravy        1 000,00 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 178/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov          40,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.5.0  Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne  (ŠKD ZŠ Školská) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 610 Mzdy              50,00 

• 620 Odvody            40,00 

• 642 Transféry jednotlivcom       -  50,00 
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Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 179/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov     7 250,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.6.0  Vedľajšie služby v školstve  (Súkromné centrum špeciálno –

pedagogického poradenstva) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 600 Bežné výdavky         7 250,00 

 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 180/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené  
prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov     6 339,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.5.0  Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne  (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 610 Mzdy      - 3 908,00 

• 620 Odvody      - 1 322,00 

• 631 Cestovné             50,00 

• 632 Energie             482,00 

• 633 Materiál                   6 117,00 

• 635 Opravy           120,00 

• 636 Nájomné        -  180,00 

• 637 Služby           710,00 

• 700 Kapitálové výdavky       4 270,00 
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Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 181/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 11 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov   

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 320        Suma 

• Kapitálový transfer     30 000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 03.2.0  Ochrana pred požiarmi 

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 700 Kapitálové výdavky     31 500,00 

 

Hlasovanie: 

9 za                                         - proti                              -sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 182/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 12 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

• Dane z príjmov     2 600,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 08.2.0  Kultúrne služby  

Ekon. klasifikácia          Suma 

• 600 Bežné výdavky – školská komisia    1 300,00 

• 600 Bežné výdavky – športová komisia    1 300,00 

Hlasovanie: 

5 za                                               - proti                                      4 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Baník                                                                                 Pitliak  

Račko                                                                                             Bc. Tóčiková 

Kulich                                                                                             Mgr. Jánošík 

Kamas                                                                                             Mgr. Brisudová 

MVDr. Balog 
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8. Predaj pozemkov pre EMKOS s. r. o. 
prednosta 

-zámer bol na minulom MsZ schválený. Teraz by sa mal schváliť predaj. Výmeru a cenu máte uvedenú. 

 

Mgr. Jánošík 

-čo sa týka lehota, čo sa týka toho, že nezačne stavať, že je potom povinný vrátiť v cene, v akej bola 

predaná predávajúcemu. On by chcel navrhnúť inú dobu, lebo tu je stanovená na 10 rokov. 

Pre prípad, žeby kupujúci v lehote do 10 rokov chcel nadobudnuté nehnuteľnosti predať, darovať, 

alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako vecné právo, predkupné, ktoré 

spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich vopred predávajúcemu a to za rovnakých podmienok 

ako ich nadobudol kupujúci. 

Dobu 10 rokov chcel predĺžiť na 15 rokov. S iným súhlasí, lebo to tak minule schválili. 

 

primátor 

-môže byť tak, že z 10 rokov na 15 rokov? 

 

MVDr. Balog 

-treba dať hlasovať o návrhu poslanca 

 

primátor 

-dávam hlasovať s tým istým zámerom, čo máte tie materiály, s tým doplnením ako p. Jánošík. 

Kto je za? 

5 za                                         - proti                                     3 sa zdržali hlasovania 

Bc. Tóčiková                                                                          MUDr. Baník        

Mgr. Jánošík                                                                          MVDr. Balog  

Kulich                                                                                    Račko 

Pitliak 

Mgr. Brisudová 

 

primátor 

-teraz by som dal hlasovať o predaji pozemku 

 

prednosta 

-prešlo 15 rokov 

 

MUDr, Balog 

-aby sa hlasovalo o pozemku samom 

 

primátor 

Kto je za odpredaj tohto pozemku? 

8 za                                              -proti                                     - sa zdržal hlasovania                    
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UZNESENIE  č.183/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 SCHVAĽUJE 

a/ 

pre EMKOS s.r.o., Hviezdoslavova 109/6, 985 01 Kalinovo, IČO: 48 079 057, 

v zastúpení: Ing. Milan Michálek - konateľ spoločnosti. 

Podmienky predaja pozemkov: 

 

 pre prípad, že by kupujúci v lehote do 15 rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti 

predať, darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako 

vecné právo predkupné právo, ktoré spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich 

vopred predávajúcemu a to za rovnakých podmienok ako ich nadobudol kupujúci. 

Takto dohodnuté predkupné právo ako vecné právo pôsobí aj voči nástupcom 

kupujúceho, 

 

Počet poslancov:          13 

Prítomní:                       8 

Za:                                 5 

Proti:                              - 

Zdržal sa hlasovania:     3 

 

SCHVAĽUJE 

b/ 

prevod majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

v zmysle §9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku - pozemku nasledovne: 

podľa geometrického plánu číslo 32616881-033/2018 sa jedná o novovytvorenú 

parcelu CKN č. 1536/17 o výmere: 10 000 m
2
, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 

 v katastrálnom území Poltár, vytvorenej z parciel č. CKN 1536/1 (časť parcely), 

CKN 1536/3, CKN 1536/4, CKN 1537, CKN 1538, druh pozemkov: zastavané plochy 

a nádvoria, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere k celku a 

ktoré sú vedené na liste vlastníctva č.1, 

za sumu 2,00 EUR/m
2
. Celková kúpna cena za odkupovaný pozemok o výmere 

10 000 m
2
 je 20 000,00 € (slovom: dvadsaťtisíc euro) pre: 

EMKOS s.r.o., Hviezdoslavova 109/6, 985 01 Kalinovo, IČO: 48 079 057, 

v zastúpení: Ing. Milan Michálek - konateľ spoločnosti. 

Podmienky predaja pozemkov: 

 ak kupujúci s plánovanou výstavbou nezačne do 1 roka od právoplatnosti rozhodnutia 

o prevode týchto pozemkov, má predávajúci nárok na vrátenie pozemkov za rovnakých 

podmienok ako ich nadobudol kupujúci, 

 pre prípad, že by kupujúci v lehote do 15 rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti 

predať, darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako  
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vecné právo predkupné právo, ktoré spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich 

vopred predávajúcemu a to za rovnakých podmienok ako ich nadobudol kupujúci. 

Takto dohodnuté predkupné právo ako vecné právo pôsobí aj voči nástupcom 

kupujúceho, 

 

 všetky prípojky inžinierskych sietí a prístupovú komunikáciu vybuduje kupujúci na 

vlastné náklady. 

Dôvody hodné osobitného zreteľa: 

Zámerom žiadateľa je na pozemkoch vybudovať výrobné priestory, čím rozšíri tak jeho 

podnikanie a zároveň vytvorí nové pracovné miesta pre 20 ľudí v horizonte do 5 rokov od 

vybudovania prevádzky. 

 

 

Počet poslancov:          13 

Prítomní:                       8 

Za:                                 8 

Proti:                              - 

Zdržal sa hlasovania:    - 

 

9. Zámer predaja majetku mesta - knižnica Zelené (stavby s príslušenstvom  a pozemkami ) 

pre M&B stavebno-obchodná s.r.o.  

 

prednosta 

-pred dvomi rokmi sme túto budovu dali na odpredaj. V I. kole bol neúspešný, v II. kole sa 

znížila cena. Toto je znížená cena 13.160 €. Aký je zámer,  je v materiáli. 

 

UZNESENIE  č. 184/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

NESCHVAĽUJE 

zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

v zmysle § 9 a) ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku Mesta Poltár  a to: 

      
Pozemky: PARCELY registra „C“ evidované na katastrálnej mape k. ú. Zelené: 

- parcela č. 117/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 332 m
2 

- parcela č. 117/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 112 m
2 

- parcela č. 118/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 436 m
2 

- parcela č. 118/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere   40 m
2 

 

   Stavby: 

- knižnica so súpisným číslom 37 na pozemku parcela CKN č. 117/1 

- hospodárska budova  bez súpisného čísla na pozemku parcela CKN č. 118/4, 

 

s príslušenstvom (sklad na p. č. CKN 117/2, ploty, vonkajšie úpravy), 

v celosti 1/1 v pomere  k celku, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 1 v k. ú. Zelené 
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pre M&B stavebno-obchodná s.r.o. , so sídlom Breznička 200, 985 02 Breznička za kúpnu 

cenu 13 160,- EUR. 

 

Dôvodom osobitného zreteľa je, že predmetné stavby sú klasifikované ako nepotrebný 

a nevyužiteľný majetok Mesta Poltár od r. 2011 (Mestské zastupiteľstvo v Poltári na svojom 

zasadnutí dňa 5.5.2011 Uznesením č. 6/2011 schválilo pod bodom II/A/3/a/ zrušenie knižnice 

v mestskej časti Poltár – Zelené. Vyhlásené dve verejné obchodné súťaže na odpredaj daných  

nehnuteľností boli neúspešné.  

M&B stavebno-obchodná s.r.o. Breznička, v zastúpení Ondrejom Budáčom po odkúpení má 

záujem po značnej rekonštrukcii stavieb otvoriť prevádzku stavebnín a skladových priestorov, 

čím by vytvoril 1-2 pracovné miesta. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za schválenie? 

4 za                                          1 proti                           3 sa zdržali hlasovania 

MVDr. Balog              Mgr. Brisudová                          Pitliak 

Kulich                                                                            Bc. Tóčiková 

MUDr. Baník                                                                 Mgr. Jánošík 

Račko 

 

Návrh nebol schválený. 

 

10. Správy o činnosti komisií za r. 2017 

   Správy boli zaslané poslancom domov. Sú prílohou zápisnice. 

 

Správa o činnosti komisie kultúry a ZPOZ: 

MUDr. Baník 

-oslovil p. Kamasa, že niektoré veci sú mu nie celkom jasné, napr. ošatenie pre hudobnú 

skupinu 300 €. Toto isté MsZ riešilo problém ošatenia pracovníkov ZPOZ-u z rozpočtu mesta. 

Vidíme, koľko obradov vykonáva ZPOZ a ošatenie bol problém. Chcel vedieť aj ohľadom 

punču pre OZ RÚŽ, na charitatívnu akciu, aký to malo efekt? 

Podobná vec je ARTINA, finančné prostriedky 100 € na odpoludnie pre deti. 

Nevidí aktivitu kultúrnej komisie, ktorá sama nezorganizuje kultúrne podujatie a nedajú 

príspevky na akcie, ktoré koná mesto, alebo napr. na CD sestrám Sihelským. Ako pracujú, keď 

sa nezúčastňujú akcií, alebo ich neorganizujú? 

Sklotatran požiadal na propagáciu futbalového zápasu Poltár –Michalovce, kde sa 

spropagovalo mesto a vysielala to televízia v Cyklo potulkách. 

 

Bc. Tóčiková 

-4. rok organizuje detské akcie v parku. Mesto neorganizuje nič pre také malé deti. 

Organizovala „Vitajte prázdniny“ a na apel mamičiek „Karneval v parku“ 100 € zaplatila za 

požičanie masiek z Banskej Bystrice. Vystúpenie mala ZUŠ a pre deti bola diskotéka. 

V Lučenci to organizovalo Mesto v parku. Za svoje nakúpila tombolu a rozdala. Nerobí to za 

účelom zisku.  

Založili OZ RÚŽ. Prvá akcia bol charitatívny punč /200  €/, vyzbierané prostriedky boli 600 

€. Chceli zabezpečiť stravnú jednotku sociálne slabým rodinám. Musia súhlasiť rodičia. 

MUDr. Gasperová s Lenkou organizujú dražbu a má zoznam postihnutých detí. Pomáhala im, 

dala im zoznam 10 – 15 detí, ktorým urobia nákupné poukážky na nákup oblečenia a plienky.  
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Od Tesca dostali nefinančné dary. 200 € vydokladovali, kúpili múku, urobili nealko punč 

a medovníky. Pomohla ZUŠ a heligonkári. 

 

primátor  

-každý mesiac robíme s deťmi, lebo nechodíš na mestské akcie a teraz kritizuješ. Organizuje 

sa Mikuláš, Deň detí. 

 

Bc. Tóčiková 

-na Mikuláša ju požiadali, že mesto nezabezpečilo balíčky pre vystupujúce deti, tak kúpila 40 

čokoládových Mikulášov 

 

Mgr. Brisudová 

-môže citovať podujatia, ktorých sa zúčastnila ako členka komisie, napr. koncert v ZUŠ, 

Talentík múz, pripravila návrh na Cenu mesta pre ZUŠ. Zúčastnila sa akcií pre deti. Mesto 

nemá dokumentačnú stratégiu kultúry, nie je to z činnosti komisie, ale zamestnancov. 

Poďakovala p. Tóčikovej, čo robí pre deti. 

P. Šálková v správe o činnosti ZPOZ-u píše, že žiada schválenie finančných prostriedkov na 

nákup stacionárneho klavíra, ktorý bude v obradnej sieni a ten z obradnej sieni sa presunie 

do domu smútku. Treba riešiť aj ozvučenie. Harmónium v dome smútku nejde. 

V novej časti cintorína treba urobiť cestu. 

Mala dotaz, či je problém zabezpečiť klimatizáciu do obradnej siene 

 

primátor 

-cestu v cintoríne sme dali zmapovať, dajú cenovú ponuku 

-ozvučenie treba urobiť 

-kontajnery budú uložené vonku, aby auto neničilo cestu 

-do domu smútku by sme mali zakúpiť aj projektor na premietanie 

-klimatizáciu by sme mali pripraviť do konca roka 

 

Mgr. Jánošík 

-pochválil dražbu, ktorú zorganizovala MUDr. Gasperová, MUDr. Beľová a sociálna komisia 

 

Priestupková komisia 

p. Pitliak 

-prečítal správu za priestupkovú komisiu 

 

Bytová komisia 

p. Kulich 

-teraz máme dva voľné byty v novej bytovke. Správu vypracovala p. Kupčeková. V kritériách 

na výstavbu bytov bolo, že 10 % bytov nemusí byť pridelených podľa kritérií. Primátor 

potrebuje 6, ktoré sa zaviazal investorovi do sklární pre manažérov, alebo lekárov. Mesto 

môže manipulovať s týmito bytmi, ako uzná za vhodné. 

 

Bc. Tóčiková 

-bolo by postačujúce zadržať 1 byt. Navrhla hlasovať za ostatné 4 byty na pridelenie 

žiadateľom 
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primátor 

-nepodpíše uznesenie, rozhoduje o nich on. Podpísal na  Ministerstve výstavby a vie ako 

dohodol. Nepraje si, aby mu poslanci do toho vstupovali. 

 

Bc. Tóčiková 

-je zobratý úver. Ako je rozpočtované, keď je 70 bytov a či tie voľné byty v počte 5, kto 

spláca? 

 

primátor 

-je rozpočtované na skutkový stav, ktorí tam bývajú a nie navyše 

 

Bc. Tóčiková 

-čiže delíme to 65 

 

primátor 

-áno  

 

Bc. Tóčiková 

-čiže tí doplácajú? 

 

primátor 

-nie 

 

Mgr. Brisudová 

-malo by to platiť mesto 

 

p. Štrbová 

-9.300 je ročná splátka za mesto, rozpočítava sa to na Bytherme. Pošľú toľko, koľko vyberú 

od nájomníkov, 5 bytov prepláca mesto. 

 

prednosta 

-rozdiel platí mesto, neplatia ľudia navyše 

 

Ing. Cifraničová 

-na začiatku sa pripravovala suma na m2 pre ŠFRB. Na každý m2 rovnako. Podľa nej platí 

mesto. 

 

Mgr. Brisudová 

-nech to príde vysvetliť Hájiček 

 

Mgr. Jánošík 

-Hájiček povedal, že platí mesto 

 

p. Štefančík 

-vlani dával dotaz na Bytherm, kto platí prázdne byty. Dostal odpoveď, že náklady sú 

rozpočítané medzi ostatných nájomcov. 

 

Bc. Tóčiková 

-náklad je široký pojem, kto platí za temperovanie, za elektromer 
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-trvá na to, aby 4 byty boli dané na prenájom 

 

p. Kulich 

-verí primátorovi, že prisľúbil 4 byty na ministerstve. Vypočítal, že za tri roky mesto za ne 

zaplatí 2.200 € a to Mesto oželie, ak dostaneme investora. 

 

Bc. Tóčiková 

-koľko rokov budeme držať byty? 5 rodinám môžeme vyriešiť bytovú situáciu. Postačí držať 

jeden byt a keď nastane situácia, budeme riešiť potom. 

                                                                                 

Uznesenie č.194/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 SCHVAĽUJE 

 aby 4 z bytov č.  4, 506, 508, 509, 512 na Ul. sklárskej v bytovom dome č. 507/12 /bývalý 

internát/boli pridelené 

 

5 za                                          1 proti                                           2 sa zdržali hlasovania 

Pitliak                                      Kulich                                            MUDr. Baník   

Bc. Tóčiková                                                                                  MVDr. Balog   

Mgr. Jánošík 

Kamas 

Mgr. Brisudová 

 

Mgr. Brisudová 

-požiadala predsedu školskej komisie, aby pozýval aj poslancov na podujatia 

 

MVDr. Balog 

-v máji bude Deň matiek, tam bude ocenená pravdepodobne aj p. Gordošová. Zajtra sa o tom 

rozhodne. 

 

Komisia výstavby 

Mgr. Brisudová 

-detailne je rozpísaná správa o žiadostiach, ale chýba stanovisko komisie 

 

Komisia pre ochranu verejného záujmu 

p. Pitliak 

-prečo nebol prizvaný na otváranie obálok 

 

p. Kupčeková 

-vymenovala niektoré akcie, ktoré Mesto organizuje: Oslobodenie Poltára, Mestská 

zabíjačka, Deň žien, Stavanie mája, Oslobodenie vlasti, Majstrovská vo varení a jedení 

bryndzových halušiek, Deň matiek, Deň  detí, predtým aj Kultúrne leto, ale nebol záujem, 

„Nájdi sa v športe , nie v drogách“, Oslavy SNP, Gombovec, Mesiac úcty k starším, Darcovia 

krvi, Adventné nedele, Mikuláš, Silvester. V každom mesiaci počas roka je usporiadaná  

nejaká akcia, niektoré v spolupráci so ZPOZ – om, v rámci schválených finančných možností.  
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Tri najväčšie akcie sú pripravované minimálne mesiac dopredu. Nedá sa teda povedať, že 

Mesto nič nerobí. Všetko sa odvíja od finančných možností. 

 

Bc. Tóčiková 

-hovorila o detských akciách, ona neútočí 

 

UZNESENIE  č. 185/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

1. správy o činnosti komisií za r. 2017 

 

11. Prenájom nebytových priestorov v mestskej tržnici na Ul. Sklárskej č.765 v Poltári – 

Simona Nosáľová 

UZNESENIE  č. 186/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 

prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej č.765/79 (mestská tržnica) v Poltári pre 

Simonu Nosáľovú, 985 25 Uhorské 149, IČO: 51 410 834 

Hlasovanie: 

7 za                                   - proti                              - sa zdržal hlasovania 

 

12. Odpustenie nájmu v nebytových priestoroch v mestskej tržnici na Ul. sklárskej č.765 

v Poltári – Tomáš Molnár a ElenuDudášová 

Mgr. Brisudová 

-ako budeme toto riešiť o rok 

 

prednosta 

-problém v budúcnosti je neriešiteľný 

 

Mgr. Brisudová 

-pôvodný zámer bol, že to malo slúžiť v letných mesiacoch. Buď do toho treba investovať, 

alebo nedávať do prenájmu počas zimy. Je to riešenie len pre tento rok. 

 

prednosta 

-treba prepočítať, koľko by stála investícia a či by boli splnené podmienky v zime 

 

primátor 

-mali by sme dať zatepliť niekomu, koľko by to stálo a na ďalšom MsZ by sme to prešli 

 

MUDr. Baník 

Dôležitá je strecha. Časom to bude treba preklasifikovať, lebo to  nie je tržnica. 

 

Uznesenie č.187/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 
 

zníženie nájomného za mesiace január, február a marec 2018 na 1,- € pre nájomcov 

Tomáša Molnára – DEMOLTA, Hajnáčka 22 a Elenu Dudášovú, Slaná Lehota 20. 
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13. Správa o výsledkoch kontroly plnenia uznesení mestského zastupiteľstva za rok 2017  

hlavný kontrolór 

-kontrola bola vykonaná na základe plánu činnosti. Uskutočnilo sa 11 zasadnutí MsZ, bolo 

prijatých 161 uznesení, 122 bolo schválených, 29 vzaté na vedomie, 10 neschválených. 

V tabuľkovej časti je podrobný prehľad uznesení s poznámkami. Navrhol 5 odporúčaní. 

Dostal ústny prísľub, že sa na tom pracuje. 

 

Mgr. Brisudová 

-ekonomická komisia nemá zapisovateľku. Podľa rokovacieho poriadku je presne určené, čo 

má robiť. 

 

prednosta 

-nechce, nemá nikto chuť, alebo záujem ísť tam robiť zapisovateľku. Nanútiť niekoho z pozície 

prednostu nevie. 

 

Mgr. Brisudová 

-práca činnosti komisií spadá do kompetencii mesta. Ona to robila a neopovážila sa povedať, 

keď jej niekto povedal, že bude členkou komisie. 

 

prednosta 

-v každej inej komisii sú zapisovateľky a je tam asi nejaký dôvod, prečo tam nechcú robiť. 

 

Mgr. Brisudová 

-to predsa patrí do pracovnej náplne 

 

prednosta 

-v náplni práce ani jedného zamestnanca nenájdeš, že mu to môžem prikázať. Môžem ho 

požiadať, môžem ho určiť, ale ak tam nepríde, nemám ho ako postihnúť. Ani jeden človek, ani 

na iných úradoch, to nerobí z donútenia. 

 

Mgr. Brisudová 

-MUDr. Baník povedal, že keď zvolá komisiu, nemá problém mať aj dve zapisovateľky. 

Máš ekonomické oddelenie, je ich tam dosť, aj navyše, tak nech jedna z tých pracovníčok na 

komisiu príde. 

 

Bc. Tóčiková 

-vysvetlila ako funguje stavebná komisia. Zapisovateľka pripravuje aj podklady, ako 

pracovníčka stavebného oddelenia. 

 

p. Kamas 

-treba určiť z ekonomického úseku 

 

Bc. Tóčiková 

-prečo odišla p. Štrbová 

 

p. Štrbová 

-pripravovala materiály, obhajovala ich a ešte má robiť aj zápis? 
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Bc. Tóčiková 

-aj tak sme to nahrávali, mala povedať niektorej zamestnankyni, aby zapísala, veď ich je tam 

dosť 

 

p. Štrbová 

-kde je povedané, že zapisovateľka musí byť vedúca oddelenia? 

 

Mgr. Brisudová 

-nevie si predstaviť, ako si môže zamestnankyňa dovoliť povedať, že tam nepôjde. Ona tu 

robila za Koršóa a nedovolila si ani pípnuť, keď povedal, že bude robiť zapisovateľku. Je 

zvedavá, či si Marta Kupčeková dovolila raz povedať, že tam nepôjde a robí tu XY rokov 

zapisovateľku MsZ. Čo si to p. Štrbová dovoľuje. 

 

Mgr. Jánošík 

-treba určiť z ekonomického oddelenia, hlavne ľudia z ekonomického oddelenia aby to robili, 

hádam to nebude robiť človek zo životného prostredia 

 

primátor 

-p. Štrbová odišla, že nestačilo heslovite písať, ale ste chceli od slova do slova. Tým pádom sa 

vzdala. Jedno má čítať, druhé má písať. Vám sa to nepáčilo, čo ste v komisii, tak ani jedna 

nechce kvôli tomu tam ísť, lebo zapisovateľka nie je na to, aby písala od slova do slova. 

 

prednosta 

-mal dotaz, že či preto nebola správa dva roky? 

 

Bc. Tóčiková 

-ako mala byť, keď nebol zápis 

 

Mgr. Brisudová 

-ktorý predseda si písal? 

 

prednosta 

-keď niekto pracuje v komisii ako zapisovateľ a zrazu tam robiť  nechce, je tam nejaký dôvod. 

Asi p. Štrbová má nejaký dôvod, asi ju niečo k tomu doviedlo, keď nie ej ochotná to robiť. Ak 

vždy niekomu vadilo, že je to zle a keď sa toto dozvie iný človek z ekonomického oddelenia, 

tiež nie je nadšený a má voči tomu nejakú averziu. Nemá problém to heslovite napísať. 

 

p. Štrbová 

-zápis sa jej vracal, že musí byť podrobne napísaný. Začala nahrávať a musela dať 

odkonzultovať všetkým. Zo 3 – 4 pripomienky prišli, že to tak nebolo. Ja som s tým robila dva 

týždne. Nerobila som to v práci, lebo sa nedá z diktafónu počúvať. 

 

p. Kamas 

-nech sa striedajú 

 

Mgr. Brisudová 

-musí byť schválené v MsZ 
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primátor 

-po pracovnej dobe nebude nútiť nikoho 

 

Mgr. Brisudová 

-zapisovateľka má nejakú trápnu odmenu, nemôže byť cez pracovnú dobu 

 

primátor 

-prečo sa nezvolí z členov? Je to najväčšia komisia. Prečo ste si ju odvolali? 

 

Mgr. Brisudová 

-lebo si dala žiadosť 

 

primátor 

-tak ste ju nemali odvolať 

 

prednosta 

-keď toto povedala svojim podriadeným, tak sa nehrnú do toho 

 

Mgr. Jánošík 

-dajte tam človeka, hádam nechcete, aby tam zapisovala p. Pribilincová, ktorá má na starosti 

školstvo. Dajte z ekonomického oddelenia. Koľko je tam žien? Nech sa striedajú. 

 

Bc. Tóčiková 

-iba hore sú 4 

 

Mgr. Jánošík 

-uznesenie č. 18/2017 bolo napomenutie p. Skypalu, ako sa to poriešilo? 

 

hlavný kontrolór 

-prokuratúra ako keby v tejto veci nekonala 

 

Mgr. Jánošík 

-uznesenie č. 29/2017 návrh cenníka na kúpalisko, nebolo to dané do MsZ 

 

MUDr. Baník 

-v r. 2015 mali zapisovateľku v ekonomickej komisii a zasadnutie bolo 3 x. On bol požiadaný, 

aby zvolal a nepodarilo sa mu to z dôvodu neprítomnosti členov. Je problém sa zísť. Navrhli 

predsedovi, aby dvoch členov, ktorí sa nezúčastňujú, dal návrh na odvolanie. 

 

Mgr. Jánošík 

-čo sa týka nedostatkov na Školskej ul., z toho čo prečítal, nevedel nič konkrétne. Hlavný 

kontrolór povedal, že je ochrana osobných údajov. 

 

hlavný kontrolór 

-neboli tam mená. Boli vedení takým štýlom, pokiaľ sa riešili veci zamestnancov, pracovali 

s osobnými číslami. Nedostatky sa týkali pochybení, že nadčasové hodiny si vykazovali, ako si 

vykazovali. To, že to urobil niekto konkrétny, podľa neho, to nie je problém. Nemá problém 

poskytnúť prehľad osobných čísiel, kto to je. Boli vedení týmto štýlom. Tie správy robili tak na  
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úrovni ministerstva. Jemu to vyhovovalo, nemôže to poškodiť nikomu. Vždy dáva termíny na 

opatrenia podľa toho, aké sú náročné. Opatrenia vyhodnocuje. 

 

Mgr. Jánošík 

-doteraz sme dostali konkrétne veci 

 

hlavný kontrolór 

-správa mala 10 strán, nedostatky sú na 5 strán, tam sú konkrétne prípady, kedy bola zle 

vypísaná žiadosť na dovolenku..., pracovný poriadok zle nastavený. Je tam odporúčanie. 

V čase, keď ide správa do MsZ, ešte ich nemá. 

 

Mgr. Jánošík 

-ak sa pochybelo, je to osobný údaj? 

 

hlavný kontrolór 

-vo veľa mestách to funguje tak, že správy sa zverejňujú, ale aby sa mohlo zverejniť, musia 

byť dodržané určité pravidlá. Nikto s tým doteraz nemal problém. Nie je dôležité koho sa to 

týka, pokiaľ  nie je hrubé porušenie. Toto sa týkalo dochádzky, dovoleniek, náhradného 

voľna. Zaviedli dochádzkový systém. Ide na konferenciu hlavných kontrolórov, môže zistiť, 

ako to robia. Boli identifikované konkrétne nedostatky, tie boli odstránené. 

 

Uznesenie č.188/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

správu o výsledkoch kontroly plnenia uznesení mestského zastupiteľstva za rok 2017  
 

14.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2017  

 

hlavný kontrolór 

-predložil prehľad kontrol za r. 2017, prehľad nedostatkov, opatrení.  V prípade 

opatrovateľskej služby bol termín preložený do 30. 4.  Od 1. 8. boli 4 kontroly. 

 

 Uznesenie č.189/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2017  
 

15. Voľby prísediacich Okresného súdu Lučenec 

prednosta 

-okresný súd odporučil Jaromíra Rončáka 

 

p. Pitliak 

-menovaného nepozná, preto sa zdrží 

 

Uznesenie č.190/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 
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 V O L Í 
 

Jaromíra RONČÁKA, Záhradná 657/7 za prísediaceho Okresného súdu v Lučenci na volebné 

obdobie rokov 2018 - 2022 

 

7 za                                              - proti                                           1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                                          p. Pitliak 

              

16. Schválenie odmien zapisovateľkám ZPOZ 

prednosta 

-jedná sa o p. Hricovú a Dirbákovú. Mali 3 €. Treba návrh prehodnotiť na 6 €. 

 

Uznesenie č.191/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 
odmeny pre zapisovateľky do pamätných kníh za každú začatú stranu zápisu 6 €  

 

7 za                                   - proti                                                      - sa zdržal hlasovania 

 

17. Schválenie odmien za vyhlasovanie v mestskom rozhlase v dňoch pracovného voľna 

p. Kamas 

-8 € je málo, nech to majú ohodnotené 

 

Mgr. Brisudová 

-je to v kompetencii vedenia MsÚ, sú to zamestnankyne mesta. P. Šálková je prototyp 

úslužnosti a dobrej zamestnankyne. Nemá problém zdvihnúť ruku. Prácu, ktorú vykonáva 

počas týždňa vykonáva aj v sobotu a v nedeľu. Mala by mať prácu nadčas. Ak je 8 € viac, 

zdvihne ruku za to. 

 

prednosta 

-v r. 2013 to bolo schválené v MsZ 

 

Mgr. Brisudová 

-ak bola chyba, snaží sa to odstrániť. Nemá problém zahlasovať za p. Šálkovú, lebo je 

prototyp výbornej pracovníčky. Tá nám nikdy nepovie, že nejdem, neurobím. 

 

Mgr. Jánošík 

-práva v sobotu a v nedeľu je inak ohodnotená 

 

p. Kamas 

-on by to nerobil ani za 30 € 

 

prednosta 

-môže sa stať, že dostane menej ako doteraz, keď sa prepočíta mzda. 

 

 





 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 15. 3. 2018 


